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PROTOKÓŁ NR XI/2015 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 4 sierpnia 2015 roku 

 

 Sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła 

się w dniu 4 sierpnia 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 09
00

 do godz. 10
10

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

 PKT 1 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek o zwołaniu sesji nadzwyczajnej 

pana Mariusza Dziuby Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Pan Burmistrz 

wnioskował o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej celem podjęcia 

uchwał w sprawie:  

- zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. 

3. Interpelacje i zapytania. 
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4. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do niniejszego porządku 

obrad dwa projekty uchwał w sprawie: 

- uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą nr X/56/2015 

z dnia 16 lipca 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

- przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w dniu 16 lipca br. Rada Miejska 

podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. W oparciu o opinię radców prawnych wojewody, uznano, że 

kontynuowanie prac nad planem jest nie zasadne wynikające ze zmieniającego 

się stanu prawnego jak też potrzeb w zakresie kierunków rozwoju Gminy. Mając 

na uwadze powyższe należy podjąć uchwałę uchylającą uchwałę o przystąpieniu 

do prac nad planem.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. 

c) uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą nr 

X/56/2015 z dnia 16 lipca 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

d) przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 13 radnych przy 

obecnych 13 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek obrad został przyjęty. 

 

PKT 2a 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Sekretarza Miasta i 

Gminy p. Edytę Staniszewską. Pani Sekretarz zapewniła, że dołoży wszelkich 

starań, aby współpraca z radnymi układała się dobrze.  

Pan Burmistrz Mariusz Dziuba dodał, że pani Sekretarz została powołana na 

stanowisko w drodze konkursu oraz pani na stanowisko podinspektora w 
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Referacie Organizacyjnym ds. obsługi sekretariatu Urzędu Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 

  Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

oraz załączniki. Zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 90 000zł. z 

przeznaczeniem na zwiększenie planu wydatków majątkowych na zadaniu 

inwestycyjnym ,,Budowa budynku zaplecza sportowego przy stadionie 

miejskim w Nowym Mieście nad Pilicą” w związku z wykonaniem 

koniecznych robót dodatkowych w celu zakończenia wyżej wymienionego 

zadania. W związku z wprowadzonymi zmianami kwota wyniku budżetu 

(nadwyżka) oraz kwota przychodów i rozchodów nie uległy zmianom.  

Pan Burmistrz dodał, że gmina musi zakończyć prace inwestycyjne w minionej 

kadencji. W trakcie prac pojawiły się problemy, które z inspektorem nadzoru 

budowlanego i projektantem poczyniono starania, aby je rozwiązać dotyczyło 

to m. in. izolacji fundamentów budynku, układu funkcjonalnego budynku. 

Pojawił się problem wodno-kanalizacyjny budynku. W związku z tym 

końcowy odbiór realizowanego zadania nastąpi w późniejszym terminie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/61/2015   Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 2b 

Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. Skarbnik Miasta i Gminy omówiła 

załączniki do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/62/2015   Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 2c 

Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą nr X/56/2015 z dnia 16 lipca 2015 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/63/2015   Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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PKT 2d 

Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XI/64/2015   Uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 3 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 4 

Następnie p. Burmistrz odniósł się do uchwał w sprawie opracowania 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy. 

Rada zobowiązała Burmistrza do podjęcia niezbędnych czynności do 

przystąpienia zmiany studium i dzisiaj te proponowane uchwały. Dodał, że 

gmina dysponuje studium uchwalonym przed wejściem w życie ustawy z 2003 

roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Ustalenia zawarte w 

studium wymagają aktualizacji i uporządkowania nowych kierunków rozwoju 

gminy oraz nowych terenów zabudowy. W związku z tym zachodzi konieczność 

sporządzenia nowego studium. Każdy zainteresowany przekształceniem 

swojego gruntu może wniosek w tej sprawie złożyć. Pan Burmistrz dodał, że w 

tym kierunku prowadzone były rozmowy z mieszkańcami sołectwa Promnik. 

Wkrótce odbędą się kolejne spotkania z mieszkańcami sołectw.  

Pan Burmistrz poruszył temat organizacji dożynek gminnych. Zadeklarował 

zakupienie dla sołectw namiotu, aby każde sołectwo zaprezentowało stół 

dożynkowy z przygotowanymi przez siebie potrawami. 

Radny Tadeusz Jędryka poparł wypowiedź p. Burmistrza. 

Następnie p. Burmistrz zaproponował, aby sołtysi wytypowali z sołectwa 

rolników do wręczenia pamiątkowego podziękowania. 

Przewodniczący Rady odniósł się do propozycji p. Burmistrza w kwestii 

organizacji tegorocznych dożynek gminnych. Jest to ważne wydarzenie dla 

społeczności. Szczególne zaproszenie do udziału kierował do sołtysów.  

Radny Dariusz Dziuba dodał, że to dobra propozycja, ale do realizacji tego celu 

potrzeba czasu, aby zaangażować osoby. 

Radny Dariusz Dziurowicz zaproponował przygotowanie stołu dożynkowego w 

jednym namiocie wspólnie dwa sołectwa. 

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej zaproponowała, aby sołtysi i 

przewodniczący rad osieli do końca tygodnia zgłosiły zainteresowanie 

przygotowaniem tegorocznych dożynek.  
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Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za przyjęciem koncepcji organizacji 

dożynek gminnych przy współudziale sołectwa z udzieleniem informacji do 

końca tygodnia  10 sołtysów, przeciw 7, wstrzymało się 9.   

Przewodnicząca osiedla p. Helena Pardej odniosła się do fragmentu zapisu 

artykułu gazety ,,Nowe Dni” czy szpital nowomiejski będzie profilowany na 

działalność zakładu leczniczo opiekuńczego. Prosiła, aby zapobiec tej 

działalności i zostały podtrzymane dotychczasowe usługi medyczne.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że sytuacja finansowa szpitala jest trudna, ale nie 

posiada informacji o zmianie zakresu działalności szpitala. 

Przewodniczący Rady dodał, że uczestniczy w spotkaniach dyrekcji szpitala i 

takie propozycje się nie pojawiły.  

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś zapewniła, że zostaną czynione 

starania, aby szpital nowomiejski nadal funkcjonował. Były prowadzone 

rozmowy przez poprzednią dyrekcję szpitala z firmą zainteresowaną 

przekształceniem placówki. Udało się zapobiec zmianie zakresu działalności 

placówki. Pani Wiceprzewodnicząca dodała, potrzebny nam jest szpital, który 

będzie służył naszym mieszkańcom.  

Sołtys wsi Nowe Strzałki - Zalesie p. Karol Kramarz zapytał w kwestii 

udzielenia pomocy rolnikom poszkodowanym podczas nawałnicy. Pan 

Burmistrz wyjaśnił, że powołano komisję do oszacowania szkód. Po 

zakończeniu prac przez komisje w gminach, dane spłyną do urzędu 

wojewódzkiego. Na jaką pomoc mogą liczyć gospodarstwa prawdopodobnie 

będzie to zależeć od skali szkód.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokółu. 

 

 

 Protokółowała              Przewodniczył  
             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas         mgr. Tomasz Pietrucha 

      

 

 

 

 

 


